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 Protokół nr 79/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 października 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z 
rozszerzeniem. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. 
Grunwaldzkiej 9 stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen 
wywoławczych, wadium oraz powołania komisji przetargowej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska - specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/  
 
Pani Haska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy przetargu na sprzedaż budynku 
Zespołu Szkół Zawodowych przy ul. Grunwaldzkiej 9. 
Pan Wicestarosta zawnioskował o obniżenie ceny  o 25 %. 
Członkowie Zarządu przychylili się do wniosku pana Wicestarosty. Ustalono cenę 
wywoławczą w wysokości 993 000 zł, wadium w wysokości 10% ceny wywoławczej. 
Ponadto ustalono komisje przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Adam Głowacki 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Andrzej Samsel  
Członek komisji przetargowej – Jolanta Domżalska 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
Członek komisji przetargowej – Marcin Buliński 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński , A. Głowacki. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 
Mieście Lubawskim umowy użyczenia.  
 
Pani Haska poinformowała, że pierwotnie była przygotowana uchwała Zarządu Powiatu 
dotycząca wyrażenia zgody na przekazanie trwałego zarządu między jednostkami 
organizacyjnymi tj. wygaszeniu trwałego zarządu z Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w 
udziale 17/100 części nieruchomości położonej przy ul. 3 maja 24 (parter w budynku 
internatu) i ustanowieniu go na rzecz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy. 
Dodała, że zawarcie umowy użyczenia pomieszczeń na okres 15 lat od dnia zawarcia umowy 
będzie łatwiejszym rozwiązaniem pod względem formalnym i finansowym. Wyjaśniła, że 
kontaktowała się w tej kwestii z panem Krzysztofem Piechockim – kierownikiem PŚDS.  
Uzyskał on informację z Urzędu Wojewódzkiego, że jednostka może mieścić się w lokalu 
oddanym w użyczenie. W związku z powyższym nie ma przeszkód, żeby taką uchwałę 
podjąć. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński , A. Głowacki. 
 
Wniosek pani Barbary Przeradzkiej Martko – Dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim stanowi załącznik nr 3. 
 
Ponadto pani Haska poinformowała, że uzyskała wyjaśnienia od radcy prawnego - pana 
Macieja Sikorskiego  w kwestii wynajmowanych mieszkań w budynku będącym w trwałym 
zarządzie  Zespołu Szkół im. C.K. Norwida oraz Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
Z uzyskanej informacji wynika, że umowy dotyczące wynajmu mieszkań podlegają pod 
ustawę o ochronie praw lokatorów.  
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości gruntowej będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego.  
 
Pani Haska poinformowała, że na posiedzeniu Zarządu w sierpniu 2012r. Członkowie 
Zarządu rozpatrzyli pozytywnie wniosek Państwa Czepek dotyczący zakupu części działki nr 
90/1 obręb Krzemieniewo gm. Kurzętnik. Dodała, że sprzedaż w/w nieruchomości o 
wielkości 0,0223 ha gruntowej ma na celu poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej, będącej własnością Państwa Czepek do działki stanowiącej 
przedmiot zbycia. W związku z powyższym przygotowano powyższą uchwałę Rady Powiatu 
w tej kwestii.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska,  W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustalenia kryterium wyboru przewożącego zwłoki osób zmarłych lub zabitych w 
miejscach publicznych na terytorium Powiatu Nowomiejskiego do prosektorium. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński , A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki szczegółowo omówił aneks nr do arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
Pani Trzaskalska zapytała, kiedy pani Karpińskia złożyła wniosek dotyczący zmian w 
aneksie. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że 11 października. 
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Pani Trzaskalska stwierdziła, że skoro zmiany w aneksie wpłynęły dopiero w miesiącu 
październiku to uchwała powinna obowiązywać z mocą obowiązująca od 1 października 
2012r. a nie od 1 września 2012r. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pani Trzaskalskiej.  
W związku z powyższym uchwała będzie obowiązywać od dnia 01.10.2012r. 
 
Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński , A. Głowacki. 
Pani E. Dembek wstrzymała się od głosu. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu Nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 w 
Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem 
prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania Komisji  Zdrowotnej w celu racjonalnego i jawnego gospodarowania 
Funduszem Zdrowotnym przeznaczonym dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez  Powiat Nowomiejski. 
 
Członkowie Zarządu powołali Komisję Zdrowotną, w skład której weszli: 

1) Katarzyna Trzaskalska - przedstawiciel organu prowadzącego , 
2) Andrzej Korecki  - przedstawiciel organu prowadzącego, 
3) Maria Krezymon  –  Związek Nauczycielstwa Polskiego, 
4) Jolanta Pokojska  – Międzyzakładowa Organizacja Związkowa Pracowników Oświaty 

„NSZZ SOLIDARNOŚĆ”, 
5) Alina Dziekońska  - przedstawiciel Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim, 
6) Przemysław Majas - przedstawiciel Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach, 
7) Krzysztof Kliniewski  - przedstawiciel Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 

Mieście Lubawskim, 
8) Monika Rybicka  - przedstawiciel Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowym 

Mieście Lubawskim . 
9) Kinga Ochlak - przedstawiciel  Domu Dziecka w Pacółtowie,  

 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
W punkcie wolnych wniosków rozpatrzono wniosek  pani Edyty Karpi ńskiej – Dyrektor 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach w sprawie otwarcia  Liceum 
ogólnokształcącego dla dorosłych. 
 
Członkowie Zarządu zapoznali się z pismem pani Karpińskiej (stanowiącym załącznik nr 4) 
dotyczącym terminu otworzenia Liceum ogólnokształcącego dla dorosłych. Z pisma wynika, 
że jest duże zainteresowanie kontynuowaniem nauki przez absolwentów Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej oraz mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy zgłaszają chęć podnoszenia 
swojego wykształcenia. Ponadto pani Karpińska argumentuje swój wniosek tym, iż w/w 
osoby zamierzały kontynuować naukę w Uzupełniającym Liceum Ogólnokształcącym,  do 
którego od września 2012 nie prowadzi się naboru. Z pisma pani Karpińskiej wynika, że: 
„rozpoczęcie nauki od II semestru roku szkolnego 2012/2013 pozwoliłoby tym osobom na 
skróceniu przerwy pomiędzy kolejnymi etapami w procesie edukacji”. 
Po zapoznaniu się z wyjaśnieniami pani Karpińskiej Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek 
negatywnie. 
 
Za rozpatrzeniem wniosku negatywnie głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
Pani E. Dembek wstrzymała się od głosu. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 
 


